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In december ging het verhaal al door de wijk dat er 
bijeenkomsten zouden komen of al waren geweest 
over de parkeerregulering in de hele Bloemenbuurt.

De ene groep buurtbewoners 
begreep wel waarom hierover 
werd gesproken, omdat 
zij veel overlast ervaren 
van ‘vreemdparkeerders’. 
Andere buurtbewoners 
reageerden daarentegen 
juist verbaasd. Immers, er 
was een jaar eerder nog een 
enquête geweest over het 
vergunningparkeren en bleek 

de draagkracht in delen van de wijk niet groot. Men hield het 
veelal op geruchten, aangezien er vanuit de gemeente nog 
niets over was gecommuniceerd.

En toen was daar in januari van dit jaar ineens de brief 
vanuit de gemeente. Daarin werd aangegeven dat een groep 
bewoners de gemeente had benaderd in verband met de 
toegenomen parkeerdruk. De gemeente wilde bewoners de 
gelegenheid geven om inspraak te hebben en organiseerde 
daarom drie bijeenkomsten in het Prinses Marijke-gebouw. De 
betreffende straten werden onderverdeeld over de avonden, 
zodat de drukte werd gespreid. Aanwezig waren ambtenaren 
die over het verkeer en parkeren gingen en de wijkmanager. 
De avonden waren keurig verzorgd, de vrijwilligers van het 
Prinses Marijke verwelkomden de mensen met een kopje 
koffie of thee. In twee lokalen kon je de plannen inzien, vragen 
stellen, zorgen uiten of ideeën aandragen.

Verdeeldheid
Alle avonden waren druk bezocht. Onder de bewoners was grote 
verdeeldheid; de straten waar veel parkeerdruk wordt ervaren 
gaven massaal aan voorstander te zijn voor vergunningparkeren 
en betaald parkeren. Maar er waren ook kritische klanken, want 
er wordt geen parkeergarantie gegeven als je een vergunning 
hebt. Dus straks betaal je voor de vergunning, maar kun je 
alsnog op zoek naar een plek in de wijk. De gemeente gaf aan 
dat dit klopt. Ze verwacht door parkeervergunningen en betaald 
parkeren dat er een betere regulatie komt, maar kan dit niet 
garanderen. Immers hebben steeds meer mensen een auto (of 
meerdere) en is het aantal parkeervakken niet in verhouding tot 
het aantal woningen. Buurtbewoners gaven aan liever eerst af te 
wachten of de druk afneemt als de parkeergarage open is, maar 
hier wil de gemeente niet op wachten. Het heeft waarschijnlijk 

ook niet veel effect, aangezien de garage duurder wordt dan 
parkeren in de wijk. Het idee om van de wijk een blauwe zone te 
maken, naast het invoeren van een parkeervergunning, lijkt het 
ook niet te halen.
Hoe dan ook, na de bijeenkomsten volgt weer een nieuwe 
ronde met enquêtes om te peilen hoe de wijk er in staat.

Nadenken
Na de bijeenkomsten hadden bewoners de tijd om er even 
over na te denken. Eind februari viel de enquête op de 
mat. Bewoners konden aangeven of ze voor of tegen het 
vergunningparkeren zijn. Er kon digitaal worden gestemd en 
via papier. De sluiting van de stemming viel op 5 maart.
De gemeente neemt dan de tijd om per straat te bekijken hoe 
de bewoners er in staan. Immers wordt per straat besloten of 
er vergunningparkeren wordt ingevoerd of niet. Maar, gaf de 
gemeente aan in de bijgevoegde brief, als je nu tegen stemt, 
dan heb je de komende jaren er niets van te zeggen als de 
parkeerdruk in de straat toeneemt. Dus of het nu geheel 
vrijblijvend is of dat de bewoners toch een bepaalde richting 
worden ingestuurd laten we maar in het midden.
De verwachting is dat zeker een deel van de Bloemenbuurt 
zal worden toegevoegd aan het vergunning- en betaald 
parkeren gebied. De gemeente verwacht dat dit dan medio 
2023 wordt ingevoerd.  l

Eenrichtingsverkeer  
warrig uitgebreid
Velen keken verbaasd op toen in de Jan van 
Egmondstraat ineens borden voor eenrichtingsverkeer 
werden geplaatst. Je ziet door de borden nu echter de 
borden niet meer. 

Je ziet veel mensen alsnog 
de straat via de ‘verkeerde’ 
kant inrijden of heel 
verwonderd kijken als ze 
het bord ineens zien staan 
en zich afvragen hoe ze nu 
in vredesnaam de school 
of omliggende straten 
moeten bereiken.
De ochtend na de plaatsing 
zagen we ook verbaasde 
handhavers staan. In plaats 
van boetes uit te schrijven 
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probeerden ze de mensen uit te leggen hoe ze nu moeten 
rijden. Deze handhavers waren dus ook niet op de hoogte 
van de wijziging. En wat bleek? De borden stonden nogal 
ongelukkig geplaatst. Vracht- en vuilniswagens konden de 
draai richting de Narcissenstraat niet meer maken. Dus hup, de 
gemeente kwam weer langs om de palen iets te verplaatsen.

Veiliger
Navraag bij de gemeente leert dat het een verzoek van de 
school was om de omgeving veiliger te maken door middel 
van eenrichtingsverkeer rond de school. Op zich is dit een 
logisch verzoek, aangezien de straten er smal zijn en elkaar 
passeren altijd al een uitdaging was, maar hoe verkeersveilig 
wordt het hiermee? De Daliastraat heeft nu een toenemende 
drukte, want gek genoeg mag je daar wel van twee kanten in 
rijden, wat weer voor gevaarlijke situaties zorgt. En dan heb 
je nog de mensen die zich niets aantrekken van het verplichte 
eenrichtingsverkeer en gewoon doorrijden. De fietsers, 
die wel van twee kanten de straat in mogen, zijn soms een 
verrassing voor de automobilist omdat die ze niet verwacht. 
Automobilisten zijn geregeld aan het uitvogelen hoe de route nu 
precies loopt en hoe ze ergens het beste kunnen komen.
De gemeente gaf aan dat ze gecommuniceerd heeft over dit ver-
keersbesluit middels een brief. Meerdere bewoners in omliggende 
straten gaven echter aan deze brief niet te hebben ontvangen. 
Hoe alles precies is verlopen, zal dus nog wel even – of langer – 
een vraagteken blijven.  l

Deelnemers gezocht voor 
onderzoek voetklachten diabetes
In Nederland wonen veel mensen met diabetes type 
1 of 2. Het is bekend dat bij suikerziektepatiënten 
problemen met de voeten kunnen ontstaan. 
Het Amsterdam UMC doet samen met andere 
ziekenhuizen onderzoek naar de beste behandeling 
van zenuwklachten in de voeten en onderbenen bij 
diabetes en zoekt hiervoor deelnemers.

Klachten waar u aan kunt denken zijn: pijn, tintelingen, gevoel-
loosheid, en een vreemd of branderig gevoel. Deze zenuwklach-
ten kunnen veel impact op de kwaliteit van leven hebben en in 
ernstigere gevallen zelfs leiden tot wonden of amputaties. 

Het is daarom heel belangrijk dat wordt onderzocht of de 
klachten kunnen worden verminderd. Twaalf ziekenhuizen in 
Nederland onderzoeken of een operatieve behandeling helpt 
bij het verminderen van de klachten en het voorkomen van 
wonden en amputaties. 

Doelgroep
Het Amsterdam UMC zoekt daarom mensen met diabetes en 
klachten aan de voeten en/of onderbenen. Als u denkt dat u 
bij deze doelgroep hoort, dan kunt u zich aanmelden door 
een mail te sturen naar decostudie@umcutrecht.nl. U krijgt 
dan een uitgebreid onderzoek van de voeten om te kijken of 
uw deelname gewenst is. 

Meer informatie over de studie kunt u vinden op de website 
www.lastvanmijnvoeten.nl.  l

Binnenstad als  
huiskamer van Purmerend
Ondernemers in de binnenstad hebben zich tijdens de 
bijeenkomst van 7 februari positief uitgesproken over 
de plannen en begroting van de BIZ Binnenstad voor 
de komende jaren. Zo wordt het centrum steeds meer 
de huiskamer van de stad.

Moderne stadscentra zijn meer dan alleen winkelgebieden. 
Ze transformeren van een ‘place to buy’ naar een ‘place 
to be’, waarin ruimte is voor winkelen, wonen, werken 
en recreëren. Dit is feitelijk ook zoals onze binnenstad 
zich ontwikkelt. Een binnenstad fungeert steeds meer 
als huiskamer van de stad, een plek waar mensen elkaar 
ontmoeten, inspireren en informeren. Ze ontwikkelt zich zo 
tot een plek waar bewoners, ondernemers en cultuur zorg 
dragen voor een fijne leefbaarheid en veel gezelligheid. Dat 
is nu juist het doel van de ondernemers in de binnenstad, die 
zich hebben verenigd in een business-investeringszone (BIZ), 
met als doel het centrum fit te maken voor de toekomst. Fit 
voor alle eerder genoemde betrokken partijen en fit voor de 
vele bezoekers die de binnenstad bezoeken.

Koopweekeinden
Daarom organiseert de BIZ Purmerend Binnenstad namens de on-
dernemers dit jaar tien koopweekeinden en vier seizoensmarkten 
(lente/zomer/herfst/winter). Tijdens deze weekeinden organiseren 
we allerlei leuke activiteiten voor bezoekers en bewoners. Op de 
streekmarkten bieden ondernemers uit de regio hun producten en 
waren aan. Tijdens de koopweekeinden organiseren we activiteiten 
zoals kinderpoppenkasten, modeshows en sneltekenaars. Op het 
eerste koopweekend (het laatste weekend van februari) waren de 
Complimentenmeisjes aanwezig en konden kinderen op zaterdag 
lekker spelen op de grote spring/luchtkussens.
Het eerstvolgende koopweekend is op 24, 25 en 26 maart. 
De daaropvolgende editie is op 28, 29 en 30 april, waarbij 
ook de lentestreekmarkt plaatsvindt.
 
Henk Schulte.  l
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Nieuw gedicht  
siert muur Zuidersteeg

Vrijdag 3 februari 
onthulden wethouder 
Pascal Verkroost en Joop 
van den Hoorn het nieuwe 
gedicht in de Zuidersteeg.

Leden van de Dichterskring 
Waterland hadden namelijk 
gedichten geschreven op 
het thema ‘vriendschap’, het 
thema van de poëzieweek. De 
jury die het winnende gedicht 
heeft uitgekozen bestond dit 
keer uit Van den Hoorn, Leo 
Willemse en Verkroost.  
Negen dichters deden mee en 
winnares was Bianca Vernout 
met het gedicht ‘mijn maatjes’.
De onthulling verliep niet 
geheel vlekkeloos. Bij het 
onthullen bleek dat het 
gedicht op z`n kop stond. Een 
gevalletje van foutje, bedankt. 
Gelukkig kon het doek vrij 
snel worden omgedraaid. 

Het gedicht ‘mijn maatjes’ vervangt het gedicht ‘Verweven’ 
over de fusie van de Beemster en Purmerend aan de gevel in 
de Zuidersteeg. Het gedicht ‘Verweven’ is nu te zien op Villa 
Zuidwijk in de Zuidoostbeemster.  l

Bands stamfestival  
zetten zaal op z’n kop

Het nieuwe jaar werd muzikaal geopend in het Stam 
en Filmhuis. Nadat corona de voorgaande jaren roet 
in het eten gooide vond op zaterdag 7 januari weer 
het jaarlijkse Stamfestival plaats. Hier traden de 
lokale bands Nieuwe Buren, 80%, The Angry Young 
Men, Daddy, Stubborn 5 en de Arnolds op. Elke 
groep heeft een eigen sound en genre: van metal via 
Nederlandstalig tot swingende popmuziek.

De avond begon voor de bandleden al rond etenstijd; stuk 
voor stuk druppelden ze binnen. Daarna was er een heerlijk 
buffet voor de inwendige mens om vol energie het podium op 
te gaan die avond.

Enthousiast
De eerste bezoekers stroomden in de avond de zaal binnen.  
Al snel was de zaal letterlijk ‘stamvol’. Band de Arnolds beet 
het spits af. Het enthousiasme waarmee ze begonnen werd 

door de gehele zaal direct overgenomen. Dit enthousiasme 
bleef gedurende de hele avond, of het nu de stevige gitaren 
van Daddy of de swingende klanken van Nieuwe Buren waren.
De organisatie is zeer te spreken over hoe de avond is 
verlopen: bands die alles gaven en een overvolle zaal met 
enthousiast publiek. Na een periode van afwezigheid door 
corona heeft het Stamfestival bewezen dat er zeker weten 
weer een volgende editie komt.  l

Training ‘Grip op je knip’
Goed omgaan me geld is voor veel mensen moeilijk, 
want voordat je het weet, is je geld op. Ga jij goed 
om met je geld? Hoe voorkom je schulden? En kun 
je misschien geld overhouden? Mee Amstel en Zaan 
organiseert de training ‘Grip op je knip’ voor mensen 
die moeilijk lerend zijn en meer inzicht willen krijgen in 
hun inkomsten en uitgaven.

Wat leer je op deze training? 
Al je inkomsten en uitgaven op een rijtje zetten en bekijken 
hoe je zou kunnen sparen. Hoe je ja en nee kunt zeggen en 
kunt voorkomen dat je schulden krijgt. Ook leer je aan je wie 
vragen kunt stellen over geldzaken.

Gratis
De training is helemaal gratis en daardoor toegankelijk voor 
iedereen van achttien jaar of ouder die moeite heeft met 
leren. De training bestaat uit zes wekelijkse bijeenkomsten 
die anderhalf uur duren. De data zijn: 30 mei, 6 juni, 13 juni, 
20 juni, 27 juni en 4 juli 2023.
De training begint om 19.00 uur en wordt gehouden in het 
Waterlandhuis aan de Waterlandlaan 83. 
Er is ruimte voor minimaal acht en maximaal tien deelnemers.

Informatie
Voor vragen kun je bellen of mailen naar Tineke Visser: 
06-51188704 en t.visser@mee-az.nl, of naar Celine Keijzer: 
06-82438802 en c.keijzer@mee-az.nl.
Om je aan te melden voor de training kun je mailen naar 
cursus@mee-az.nl.  l
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Zestigjarig huwelijk, 
echtpaar Tol-Fok en echtpaar 
Veerman-Gevers

Op 21 februari waren Piet en Jopie Tol-Fok  
zestig jaar getrouwd. 

Ze leerden elkaar kennen 
bij Willemientje, een kroeg 
op de Koemarkt.
Na hun huwelijk heeft het 
echtpaar eerst aan de 
Kanaalschans in Purmerend 
gewoond. In 1968 zijn ze 
naar Neck verhuisd. Sinds 
2018 wonen Piet en Jopie 
weer in Purmerend, en dat 
bevalt erg goed.
Piet heeft in Amsterdam-
Noord op de technische 

school gezeten. Hij kreeg in 1961 de mogelijkheid de wijk van 
een melkboer over te nemen. Piet is daarna altijd melkboer 
gebleven. Jopie werkte in Hoorn bij Philips.
Piet en Jopie hebben twee kinderen, vier kleinkinderen en 
vier achterkleinkinderen.
Ze hebben dit mooie jubileum in maart met vrienden en 
familie samen gevierd. 

Elf januari waren Jan en Truus Veerman-Gevers 
zestig jaar getrouwd. Ter gelegenheid hiervan kwam 
burgemeester Ellen van Selm het echtpaar feliciteren.

Jan en Truus leerden el-
kaar kennen via de buur-
jongen van Truus, met wie 
Jan bevriend was. Na hun 
huwelijk ging het echtpaar 
tijdelijk bij de ouders van 
Truus inwonen. Later kregen 
ze, via het werk van Jan bij 
Shell, een woning in Purme-
rend. Jan en Truus kregen 
samen drie kinderen, zeven 
kleinkinderen en inmiddels 
een achterkleinkind.

Jan werkte vroeger als machinebankwerker en werd 
uiteindelijk werkvoorbereider bij de petrochemiereus.  
Truus was huisvrouw en zorgde voor de kinderen.
Jan houdt van muziek en Truus vindt het leuk om te 
knutselen. Het echtpaar doet daarnaast graag mee met de 
muziekactiviteiten in het zorgcentrum en zingt dan uit volle 
borst mee.

Het huwelijksjubileum werd met de kinderen onder het genot 
van een etentje in het zorgcentrum gevierd.  l

Ken uw wijk

De oplossing van de vorige 
opgave luidt: het bordje 
met diereninformatie aan 
een van de voerplekken 
bij het hertenkamp. Er zijn 
drie goede inzendingen 
binnengekomen. Na loting 
is Kevin van Zwienen als 
winnaar uit de bus gekomen; 
van harte gefeliciteerd!

Onze fotograaf heeft weer een nieuwe puzzelfoto gemaakt. 
Als u weet waar dit in de wijk is, kunt u tot 7 april 2023 de 
oplossing insturen en maakt u kans op een  
VVV-bon ter waarde van vijftien euro. Opsturen kan naar 
centrumredactie@gmail.com of naar Redactie Wijkkrant 
Centrum, Primulastraat 44, 1441 HC Purmerend.  
Vergeet niet uw naam en adres te vermelden. Veel succes!  l

Voorjaarsbeleving
maak jezelf blij  

er is zoveel te genieten
pak de fiets of scootmobiel of
trek je wandelschoenen aan

bij de paden langs de weilanden 
hoor je de grutto zijn naam roepen

zie je de kieviten duikelen
ontdek je de snelle scholeksterloop

zie de bermen met madeliefjes versierd
ontdek het felgele van de paardenbloemen

evenals het speenkruid dat volop bloeit
de vele eend pulletjes in de sloot

trek er op uit er valt veel te beleven

Gerda Hooijberg

Waar is dit?

Foto: Evert Ruis
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